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Zápis z výroční členské schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 8.12.2012 v restauraci Sparta  

 
Přítomní delegáti osad: viz presenční listina 
Program schůze:  Zpráva o činnosti za rok 2012 
    Zpráva o hospodaření 
    Poznatky z počítačové evidence členů 
    Diskuse 
    Závěr a usnesení  
 
Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský 

 
1.  Stav členské základny. V letošním roce 2012 bylo v rámci ZO ČZS Chodov 

organizováno celkem 15 osad doposud formálně dle evidence s celkovým počtem 358 
členů. Počty prodaných známek-členských příspěvků se s tím však neshodují. 
 osada členů osada členů osada členů osada členů 
 1 23 6 19 10A 33 15 9 
 2 12 8 41 11 45 16 9 
 3 22 9 35 12 14 17 18 
 4 32 10 16 14 30 
Je nutno podotknout, že stav vychází z podkladů, které by měli upřesňovat a udržovat 
správci osad, a ne vždy toto odpovídá skutečnosti. 
 

2.  Výstava se letos uskutečnila 22.září po dohodě, v rámci městem organizované akce 
"Chodovské posvícení" . Tím byla zajištěna jednak pro nás bezplatná propagace i zdarma 
sál KASSu a zároveň i spoluúčast dalších vystavovatelů a prodejců mimo naší ZO. Výstava 
byla hodnocena jako úspěšná. Nedostatkem je, že se svými exponáty na výstavě podílela 
jen malá část zahrádkářů a to jen ze šesti osad. Předseda poděkoval všem, co se na výstavě 
podíleli a účastnili.  
 Stále přetrvává problém s prořezem nemocných a nebezpečných stromů na 
sousedních pozemcích u osad 3,4,14. U osady 4 se dosáhlo jistého pokroku díky dohodě o 
budoucím řešení, ale až po získání přilehlého pozemku městem Chodov. 
 Letos se uskutečnily dva úspěšné zájezdy do Litoměřic a Loun, ale problémem byla 
nedisciplinovanost některých zájemců, kteří odřekli zájezd na poslední chvíli. Místo nich 
mohli jet jiní. Nadále budem zájezdy zajišťovat za předpokladu naplnění alespoň 35 
účastníky a jistit předem vybranými zálohami. 
 Stále je k dispozici část dříve zakoupených hnojiv  Cererit (25 kg pytle) a 
granulovaného slepičího hnoje (3kg) za původní ceny. Správci osad obracejte se na 
předsedu ZO. 
  Rukověti zahrádkáře 2013 byly rozdány přítomným zástupcům osad, zbylé budou 
k dispozici u předsedy ZO. 
 

3. Zprávu o hospodaření ZO dle předběžných podkladů  přednesla pokladní př. Mazurová. 
Bylo konečně dořešeno vyúčtování plesu za rok 2011 - ztráta cca 10700 Kč. Zájezdy 
Litoměřice a Louny ztráta cca 6700 Kč, nákup tiskárny cca 1500 Kč a jiné výdaje (telefony, 
svoz na naši výstavu a pod.) cca 800 Kč. Navrhuje, aby občerstvení na této schůzi bylo 
uhrazeno z prostředků ZO. 
 

4. Byla zavedena nová evidence členské základny na počítači. Z osad 1,2,3,4,8,12,14 byla 
předána upřesnění (dostali zpětně nové výpisy), ostatní osady zůstaly v předchozím  stavu. 
Je na správcích osad, aby udržovali aktuálnost údajů. Především jim by měla evidence 
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udržovat přehled o stavu členů, kontaktních údajích př. o obhospodařovaných parcelách. Při 
vyplňování nových přihlášek (při změnách majitele zahrádky), prosím, m.j. uvádějte buď 
pořadové číslo z evidence nebo alespoň jméno předchozího člena/majitele, aby bylo 
zřejmé, kdo členství ukončil. Rovněž je vhodné uvádět náhradní kontakt, protože dost často 
zahrádku obhospodařují rodiče ale členství je psáno na některé z dětí. 
  

5. Diskuse 
- Žďárský  - upozornil na přetrvávající problém s osadou č. 16 , správce nekomunikuje, 
činnosti se neúčastní, nevybírají příspěvky, pokus o spojení se členy byl bez odezvy. 
Údajně je část členů osady proti členství ve svazu. Navrhuje vyloučit ze ZO osadu č.16  
a její členy pro neplnění základních povinností. 

- Zavřelová, Königsmark – v otázce lesního pásu u osady 4 bylo dosaženo s městem 
Chodov písemné dohody, že po získání parcely přiléhající k osadě od dosavadního 
vlastníka Lesů ČR, provedou údržbu porostů, tak aby nebyly nebezpečné a umožní nám 
pronájem lesního pásu za snížený poplatek. 

- Königsmark - pro rychlou komunikaci a zasílání dokumentů je účelné, aby správci nebo 
někdo z osady či známí  měli k dispozici internet a mailovou adresu. Takové spojení 
zatím chybí u osad 2, 3, 12. 

- Haura: - řada ZO má dnes již svoje prezentace na webových stránkách, doporučuje 
zvážit založení vlastního internetového webu, kde kromě presentace by se mohla umístit 
i diskuse k problémům. 

- Černý: - žádá dojednat s městem úpravu přístupových cest k osadám, př. poskytnutí 
materiálu. Odpověď Žďárský: po domluvě s MěÚ mohou dovézt materiál, ale 
podmínkou je zpracování a zprovoznění cesty do 24 hod. kvůli průjezdnosti např. 
hasičů a pod. A to si musí zajistit zahrádkáři už sami. 

- Ozom: - cesta mezi osadami 3-4 je každý rok navyšovaná navážkou (prach, díry, 
zatékání), slouží jako průjezdní k dalším osadám i jako parkoviště. Nebylo by možné ji 
vyasfaltovat? Odpověď: Na takovou investici nemá město peníze a možná ani zájem. 
Obecně ze strany města chybí dostatek vůle podporovat zahrádkáře. Je třeba si 
uvědomit, že zahrádky, dnes v osobním vlastnictví, blokují výhodné pozemky a MěÚ 
nejeví příliš zájmu na dohodách. 

- Žďárský: závora na cestě k osadě 2 (dříve průjezdní) je příkladem opačného odporu. 
Odpověď Bokšayová: větší část této cesty je ve spol. vlastnictví členů osady, pokud 
byla cesta otevřená, museli neustále opravovat poničenou cestu 

- Žďárský: cesta podél horní části osady 14 je na soukromém pozemku vedeném jako 
zemědělská půda. Ač majitel nemá námitek k používání cesty, MěÚ lpí na dodržování 
přísných podmínek pro zemědělskou půdu. Předpisy stavebního úřadu, životního 
prostředí a jiné jsou často nesmyslné a kontraproduktivní, trocha tolerance by 
neuškodila.  

- Kolářová: - jak donutit majitele hrubě zanedbaných zahrádek k údržbě či prodeji. 
Odpověď: 1. dopis upozornění na nedostatky, s tím že v součinnosti se ZO bude při 
nerespektování zaslán další dopis na MěÚ. Obvykle to zabere. 
 

6. Usnesení členské schůze: 
Výroční schůze se usnesla: 
- schvaluje zprávu o činnosti za uplynulé období přednesenou př. Žďárským 
- bere na vědomí zatimní zprávu o hospodaření ZO s tím, že účetní uzávěrku zpracuje 

hospodářka př. Mazurová až po ukončení účetního roku a předloží ji výboru ZO. 
- schvaluje ukončení členství všem členům osady č.16 a vyloučení osady ze ZO pro 

dlouhodobou pasivitu, nezájem a neplacení příspěvků 
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- prověřit a případně realizovat webové stránky naší ZO nejlépe v rámci celostátního 
webu ČZS. 

- rozhodla v r. 2013 nepořádat ples (problémy se službami a financováním v KASS ), 
pouze uspořádat výstavu, opět v rámci akce města "Chodovské posvícení" - termín 
14.9.2013 

- uhradit občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
- uspořádat 2 zájezdy dle návrhů z členské základny nejlépe 1 na jaře a 1 na podzim s 

tím, že bude s přihláškou zároveň vybírána i záloha. 
 

 
 
      Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov 
 
 
 
 
Zapsal: J. Königsmark 
Chodov 19.12.2012 
 


